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Vragen van het lid Wörsdörfer (VVD) aan de Staatsecretaris van Economische 
Zaken en Klimaat over betaaltermijnen aan mkb’ers (ingezonden 20 juli 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Mkb’er wacht lager op betalingen»?1 

Vraag 2
Kunt u verklaren waarom uit het onderzoek van Betaalme.nu blijkt dat 
ondernemers in het midden- en kleinbedrijf (mkb’ers) gemiddeld langer 
moeten wachten op betalingen terwijl in de beantwoording van de vragen 
van de leden Wörsdörfer en Veldman2 juist gesteld wordt dat bedrijven hun 
facturen sneller betaald krijgen? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat de strengere wetgeving juist een verbetering van 
betaalgedrag aan onder meer mkb’ers tot doel had? 

Vraag 4
Bent u bereid de evaluatie van de wetgeving met het oog op het tegengaan 
van onredelijk lange betaaltermijnen die begin 2019 gepland staat al in het 
najaar van 2018 uit te voeren? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Wilt u bij de invulling van de evaluatie expliciet onderzoek doen naar 
eventuele aanvullende voorwaarden die afnemers mogelijk stellen aan 
mkb’ers voor een tijdige betaling? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Wilt u tevens in kaart brengen hoe de kaders voor betaaltermijnen zijn in ons 
omringende landen en daarbij bezien of sprake is van een gelijk speelveld op 
de Europese interne markt? Zo nee, waarom niet? 

1 https://www.telegraaf.nl/financieel/2320340/mkb-er-wacht-langer-op-
betaling?utm_source=t.co&utm_medium=referral&utm_campaign=twitter

2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2017–2018, nr.2414
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Vraag 7
Wilt u, tot slot, ook ingaan op de risico’s van een trend van langere betaalter-
mijnen voor mkb’ers die concurreren met grote bedrijven die minder geraakt 
worden door langere betaaltermijnen?
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